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عملکرد موفقحوزه خبري رسانه ملي

رئیس سازمان صدا و سیما با بیان اینکه کار خبری کار مهمی است گفت: بخش مهمی از مسئولیت رسانه ملی در حوزه

خبررسانی است و افزود: عملکرد حوزه خبری رسانه ملی بسیار موفق است.

جام جم آنلاين: رئیس سازمان صدا و سیما با بیان اینکه کار خبری کار مهمی است گفت: بخش مهمی از مسئولیت رسانه ملی در حوزه
خبررسانی است و افزود: عملکرد حوزه خبری رسانه ملی بسیار موفق است.

به گزارش واحد مرکزی خبر، مهندس عزت الله ضرغامی در ارتباط زنده با بخش خبری18:30 شبکه تهران افزود: مردم مطالبات خود را
از دانستنی های مورد نیاز خود ، از طریق برنامه های خبری و مجموعه ساختارهای حوزه سیاسی مشاهده می کند.

وی گفت: کارهای خبری ، گزارشی و سیاسی مانند هر کار رسانه ای دیگر هم از مضمون و محتوا و هم از قالب و فرم برخوردارند و این
هر دو مهم است.

ضرغامی افزود: اگر کسی در کار خبر فقط به مضمون و محتوا توجه کند اما به فرم و قالب ، زیبایی های بصری و تأثیرگذاری هایی که
به صورت حرفه ای می تواند روی خبر به وجود آید ، بی اعتنا باشد ، حتماً خبر تأثیرگذاری خود را نخواهد داشت.

وی گفت: اگر فرم و قالب خیلی مورد توجه اما مضمون و محتوا سطحی ، پایین و غیرقابل اعتماد باشد آن نیز تأثیرگذاری نخواهد
داشت.

ضرغامی افزود: این دو مانند دو بال هستند ، برخی مواقع منتقدان و صاحب نظرانی که در یک بعد بیشتر توجه می کنند ، راه خطا
می روند زیرا هر دو از اهمیت بالایی برخوردارند.

رئیس سازمان صداوسیما در ادامه سخنان خود در استودیوی جدید خبر ساعت18:30 شبکه تهران گفت: مجموعه بسیار ارزشمندی از
امکانات استودیویی و خبررسانی و در مجموع قابلیت ها و ظرفیت های جدیدی به پخش خبر سیما اضافه شده است.

سید عزت الله ضرغامی افزود: خوب است مردم عزیز ما توجه داشته باشند که این کار از نظر جغرافیایی و فضایی که در آن کار می شد
، در همین وضع فعلی پخش خبر سیما صورت گرفته است.

وی گفت: نزدیک یک سال است که در همین محیط ها بخش های خبری پخش می شد و مردم هیچگونه تغییری نمی دیدند اما
محدودیت های زیادی به علت کارهای ساختمانی پیش آمده بود که همکاران واقعاً تحمل کردند و توانستند خبر را به شکل عادی در

بخش های مختلف به روی آنتن ببرند.

رئیس رسانه ملی افزود: با این حال در همین مدت تحولی اساسی صورت گرفت و کاملاً زیربنایی همه فرایند تولید و پخش خبر تغییر
کرد .

وی گفت: همکاران بهترین جلوه های بصری را از همین محیط کار حرفه ای ارائه می دهند و کارشان کمتر مبتنی بر دکور و احجام و
پیچیدگی های خاص صحنه آرایی است که هزینه های بالایی می برد و بعد از مدتی نیز زننده می شود.

عملکرد بخش های خبری رسانه ملی بسیار موفق است

ضرغامی افزود: هم اکنون رنگ و نور حرف اصلی را می زند و ان شاء الله بخش های مختلف خبری که از همین فضای ایجاد شده
پخش می شود ، هر یک با رنگ خاصی معرف هویت خود خواهند بود.

رئیس سازمان صداوسیما گفت: تجهیزات نوین دیجیتالی خیلی خوب در این استودیو جانمایی شده است و بهره برداری می شود و در
آینده استودیوی مجازی که کاری خوب و حرفه ای است و بیشتر به مهارت های همکاران ما بر می گردد راه اندازی خواهد شد.

وی افزود: با تحولات صورت گرفته ، کیفیت خبر و تأثیرگذاری آن بسیار بهتر از گذشته خواهد شد.
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ضرغامی گفت: در حوزه مضمون و محتوا که اعتماد سازی خیلی اهمیت دارد ، حوزه سیاسی سازمان بسیار موفق عمل کرده است زیرا
ما در عین حال که ده ها و صدها شبکه بیگانه در حوزه خبری که یا به صورت مستقل کار خبری می کنند هم به زبان فارسی و هم به
زبان های دیگر یا حتی در شبکه های عمومی که وجود دارد و سرمایه گذاری بالایی شده و سعی کرده اند برای کارهای خبری ظرفیتی

ایجاد کنند اما بخش های خبری ما خیلی موفق بوده و این یک ادعا نیست.

رئیس سازمان صدا و سیما در ادامه سخنان خود در استودیوی جدید بخش خبری 18 و 30 شبکه تهران ، عملکرد بخش های خبری
رسانه ملی را بسیار موفق دانست.

عزت الله ضرغامی با بیان این که این فقط یک ادعا نیست، افزود: همراهی استثنایی مردم با سیاست ها و برنامه های کلی نظام که
شاید آخرین آن طرح تحول اقتصادی و قانون هدفمند کردن یارانه ها بود ، بخش گسترده ای از این همراهی ها و اعتماد ارزنده مردم

به نظام در حوزه های خبری اتفاق می افتد.

وی گفت: این نشان می دهد دوستان ما در حوزه سیاسی و خبر اولا استقلال خود را کاملا حفظ کرده اند و خوشبختانه در چند سالی
که افتخار همکاری با دوستان را داشتم هیچ وقت نشنیدم که جایی همکاران ما را در این حوزه به جانبداری از جریانی خاص متهم

کنند.

ضرغامی افزود: نیروهای متعهد ، باانگیزه و حرفه ای بسیاری در حوزه سیاسی وجود دارند و جوانگرایی که اکنون در این حوزه شده و
ابتکار و نوآوری که در عرضه و انتقال خبر صورت گرفته ، فوق العاده دلگرم کننده است .

وی گفت: تقریبا می توانیم بگوییم اکنون هر بخش خبری هویتی خاص یافته است به نحوی که مردم از بخش های خبری 20 و 30
یا 22 یک توقع و از بخش های 21 و 14توقع دیگری دارند.

ضرغامی افزود: شبکه خبر نیز در حوزه های گسترده و تخصصی خبر وضع دیگری دارد.

وی با اشاره به بخش خبری 18 و 30 شبکه تهران نیز گفت: مردم احساس می کنند نیازها و مطالبات خود را کاملا از بخش های
خبری کسب کنند و انتظار آنان از این بخش خبری این است که بتواند مسائل شهر تهران را به خوبی منعکس کند.

نگاه حرفه ای و متعهدانه در حوزه خبر وجود دارد

ضرغامی افزود: مسئولیت جدی رسانه ملی آن است که به مثابه پلی میان مسئولان و مردم عمل کند ؛ پلی که دوطرفه و تعاملی است
و جاده یکطرفه نیست و مردم هم باید این ارتباط را باور کنند.

وی اهمیت شهر تهران را فوق العاده و انتظارات و مطالبات مردم را بسیار بالا دانست و تاکید کرد: از بخش خبری 18 و 30 توقع دارم
با نگاه کاملا حرفه ای و واقع گرایانه به مطالبات عمومی مردم و مسائل خاص شهر تهران توجه کند.

ضرغامی گفت: بخش زیادی از مسائل خاص تهران به نهادهای مختلف در همه قوا و دستگاه های عمومی و دولتی و بخش زیادی هم
به فرهنگ سازی داخلی مردم بازمی گردد.

وی افزود: در تولید برنامه های انتقادی و تربیتی اگر می خواهیم روشنگری کنیم همه تصور می کنند که فورا یک طرف بحث ، مسئولان
رسمی کشور و حاکمیت هستند درحالی که اصلا این طور نیست .

ضرغامی گفت: بسیاری از مشکلات ما به مسائل فرهنگی داخلی کشور و شهرها باز می گردد و همین نگاه حرفه ای و متعهدانه که در
حوزه خبر وجود دارد ، با امکانات خوبی که اکنون فراهم شده است باید با جدیت بیشتر و با شجاعت و بدون هراس از نگرانی های

معمول پیگیری شود.

وی افزود: اگر همکاران ما صادقانه در پی مطالبات مردم تهران و نیازهای این شهر بروند حتما در آینده موفقیت بخش خبری 18 و 30
بیش از گذشته خواهد شد.

ضرغامی در پایان از عوامل بخش خبری 18 و 30 و همه کسانی که در بخش های فنی ، محتوایی و تهیه خبر برای تامین اخبار مورد
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نیاز مردم مانند سربازان گمنام تلاش می کنند ، قدردانی کرد.
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